



EESTI PUUETEGA INIMESTE KODA



The Estonian Chamber
of Disabled People

Эстонская палата людей
с ограниченными
возможностями

Eesti Puuetega Inimeste Koda on:

- katusorganisatsioon puuetega inimeste ja krooniliste haigete organisatsioonidele Eestis;
- arvamusi liider puuetega inimeste ja krooniliste haigete küsimustes;
- partner riigile, kohalikele omavalitsustele, erasektorile ja vabauhendustele puuetega inimeste ja krooniliste haigetega seonduvates teemades.

Eesti Puuetega Inimeste Koja (EPIKoja) eesmärk on kõigi Eesti puuetega inimeste ja krooniliste haigete elukvaliteedi, ühiskonda kaasatuse ning eneseteostuse võimaluste tõstmine läbi huvikaitse ja koostöö.

Selleks:

- osaleme puuetega inimesi ja kroonilisi haigeid puudutavate poliitikate kujundamisel;
- tõstame ühiskonna teadlikkust puuetega inimeste ja krooniliste haigete õigustest ja vajadustest;
- nõustame puuetega inimesi ja kroonilisi haigeid;
- anname välja juhend- ja teabematerjale;
- edastame infot meie liikmesorganisatsioonidele, puuetega inimestele ja partneritele;
- korraldame infopäevi, koolitusi ja konverentse.



Pakume erivajadustega inimestele tasuta nõustamisteenuseid kontaktkohtumise, e-posti ja telefoni teel:

õigusnõustamise teenus koostöös sihtasutusega Õigusteenuste Büroo, millel on 15 ligipääsetavat nõustamiskohta üle Eesti. Õigusabi tagatakse elukondlike õiguste lahendamiseks: võlad, eluase, pereasjad, tööasjad, toetused jms.

Lisainfo: www.epikoda.ee/oigusnoustamine või telefonidel: **601 5122** või **53 850 005**

Nõustamisteenus töövõime hindamist või puude raskusastme tuvastamist taotlevatele isikutele.

Lisainfo: www.epikoda.ee/noustamine või telefonil **671 5909**

Eestis elab 2018. a märtsi seisuga ligi 157 000 puudega inimest, neist 12 500 on lapsed vanuses 0–17 aastat.

Rahvusvaheline koostöö

EPIKoda on esindatud:

- Euroopa Majandus- ja Sotsiaalkomitees;
- Euroopa Puuetega Inimeste Foorumis;
- Euroopa Patsientide Foorumis.

Teeme rahvusvahelist koostööd nii Balti riikide, Põhjamaade kui ka teiste riikidega.



EESTI PUUETEGA INIMESTE KODA
THE ESTONIAN CHAMBER OF DISABLED PEOPLE

**Toeta meid!
Support us!
Поддержите нас!
EE281010052030584000**



www.epikoda.ee
epikoda@epikoda.ee
Toompuiestee 10
Tallinn 10137, ESTONIA

+372 661 6629
facebook.com/EPIKoda
www.epikoda.ee/uudiskiri



The Estonian Chamber of Disabled People is:

- an umbrella organisation for different organisations of people with disabilities and chronic diseases in Estonia;
- leading source of knowledge in the field of disability and chronic disease;
- a reliable partner on disability and chronic disease related topics for the state sector, local authorities and other civil society organisations.

The objective of the Estonian Chamber of Disabled People is by advocacy and co-operation improve quality of life, inclusion into society and realising the full potentation of people with disabilities in Estonia.

Achieving that we:

- participate in the discussions for shaping policies for people with disabilities and chronic disease patients;
- improve awareness in the society about the needs and rights of people with disabilities and chronic disease patients;
- offer counselling for people with disabilities and chronic disease patients;
- issue guidelines and information materials;
- disseminate information among our member organisations, individuals with disabilities and our co-operation partners;
- organise information days, trainings and conferences.

We offer free of charge counselling for persons with special needs by face-to-face meetings, by e-mail and by phone:

Legal aid service is provided in co-operation with Foundation Legal Aid Bureau (SA Õigusteenuste Büroo), having 15 accessible counselling vanues across Estonia. Legal aid is provided for solving various aspects of every-day life such as: dept, domicile, family matters, employment, benefits etc.
Additional information:
www.epikoda.ee/oigusnõustamine
By phone: **+372 601 5122 or +372 53 850 005**

Counselling for individuals who are having issues with work ability evaluation or evaluating their disability.
Additional information: **www.epikoda.ee/noustamine**
or by phone **+372 671 5909**

In March 2018 there were ca. 157 000 persons with disabilities in Estonia, of whom 12 500 are children of age 0-17 years.



Foreign relations

The Estonian Chamber of Disabled People is represented at:

- European Economic and Social Committee;
- European Disability Forum;
- European Patient Forum.

We closely co-operate with the Baltic states, Nordic countries and as well with organisations further afield.

Эстонская палата людей с ограниченными возможностями это:

- **Головная организация, объединяющая действующие в Эстонии организации людей с ограниченными возможностями и хроническими заболеваниями;**
- **Ведущая организация в формировании общественного мнения по вопросам, касающимся людей с ограниченными возможностями и хроническими заболеваниями;**
- **Партнёр государства, местных самоуправлений, частного сектора и общественных объединений в вопросах, касающихся людей с недугом и хроническими заболеваниями.**

Целью Эстонской палаты людей с ограниченными возможностями является улучшение качества жизни, участие в жизни общества и предоставление возможностей для самореализации всем живущим в Эстонии людям с ограниченными возможностями и хроническими заболеваниями посредством сотрудничества и защиты их интересов.

Для этого мы:

- Участвуем в формировании политики, касающейся людей с ограниченными возможностями и хроническими заболеваниями;
- Повышаем осведомлённость общества в вопросах прав и нужд людей с ограниченными возможностями и хроническими заболеваниями;
- Консультируем людей с ограниченными возможностями и хроническими заболеваниями;
- Публикуем справочники и инфоматериалы;
- Передаём информацию членским организациям, людям с ограниченными возможностями и партнёрам;
- Организуем инфодни, семинары и конференции.

Предлагаем людям с особыми потребностями бесплатные консультации как в виде личной встречи, так и по электронной почте или телефону.

Юридические консультации в сотрудничестве с целевым обществом Бюро юридических услуг (Õigusteenuste Büroo), у которого есть 15 подходящих для целевой группы помещений по всей Эстонии. Юридическая помощь предоставляется для решения житейских проблем: долги, жильё, семейные и рабочие вопросы, пособия и т. д.
Дополнительная информация:
в интернете: **www.epikoda.ee/oigusnõustamine**
по телефону: **601 5122 или 53 850 005**

Консультации по вопросам оценки трудоспособности или ходатайства по определению степени тяжести недостатка здоровья.
Дополнительная информация в интернете по адресу **www.epikoda.ee/noustamine** или по телефону **671 5909**

В Эстонии по данным на март 2018 проживает 157 000 людей с ограниченными возможностями, из них 12 500 - дети в возрасте от 0 до 17 лет.

Международное сотрудничество

Эстонская палата людей с ограниченными возможностями представлена в следующих организациях:

- Европейский экономический и социальный комитет
- Европейский форум по проблемам инвалидности
- Европейский форум пациентов

Международное сотрудничество с Прибалтийскими Республиками, Северными странами и другими государствами.

